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Centralen för näringsliv och infrastruktur begär utlåtande av nämnden för 
fostran och bildning om det program för främjande av gång- och cykeltrafik 
som har utarbetats. Utlåtandet ska lämnas senast måndag 28.2.2022. 
Efter utlåtandena behandlas programmet i näringslivs- och 
infrastrukturnämnden, stadsstyrelsen och stadsfullmäktige. 
 
Bifogat material: 

 Bilaga Slutrapport 
 Bilaga Slutrapportens bilagor 

 
 

Föredragning Direktör för centralen för bildning och välfärd Kirsi Kinnunen  
 

Förslag Nämnden för fostran och bildning vill bidra till att främja programmet för 
främjande av gång- och cykeltrafik och stödja åtgärderna i programmet. I 
Lovisa stads strategi behöver gång och cykling lyftas fram som de primära 
färdsätten i synnerhet i täta stadsregioner för att öka den totala 
motionsaktiviteten i alla befolkningsgrupper. Utöver detta vill nämnden för 
fostran och bildning att det ägnas större uppmärksamhet åt förhållandena 
på Lovisa stads gång- och cykelleder och åt deras tillräcklighet för att det 
ska vara möjligt att cykla och gå året om. Programmet för främjande av 
gång- och cykeltrafik främjar för sin del de åtgärder för att minska 
utsläppen som fastställts i Lovisa stads strategi. 
 
Utlåtandet kompletteras på mötet. 
 
Behandling: 
Nämnden kompletterade utlåtandet enligt följande: 
Det är skäl att notera förbindelsen mellan Sarvlax-Pernå kyrkoby för 
lättrafikens del (sidan 24) liksom mellan Pernå kyrkoby och Koskenkylän 
koulu (gamla skolan), samt precisera på sidan 44 att det finns en 
enkelriktad cykelväg längs Mannerheimgatan. 

 
Beslut Nämnden för fostran och bildning vill bidra till att främja programmet för 

främjande av gång- och cykeltrafik och stödja åtgärderna i programmet. I 
Lovisa stads strategi behöver gång och cykling lyftas fram som de primära 
färdsätten i synnerhet i täta stadsregioner för att öka den totala 
motionsaktiviteten i alla befolkningsgrupper. Utöver detta vill nämnden för 
fostran och bildning att det ägnas större uppmärksamhet åt förhållandena 
på Lovisa stads gång- och cykelleder och åt deras tillräcklighet för att det 
ska vara möjligt att cykla och gå året om. Programmet för främjande av 
gång- och cykeltrafik främjar för sin del de åtgärder för att minska 
utsläppen som fastställts i Lovisa stads strategi. Det är skäl att notera 
förbindelsen mellan Sarvlax-Pernå kyrkoby för lättrafikens del (sidan 24) 
liksom mellan Pernå kyrkoby och Koskenkylän koulu (gamlaskolan), samt 
att precisera på sidan 44 att det finns en enkelriktad cykelväg längs 
Mannerheimgatan. 
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